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                 Încheiat azi 16 mai 2014,cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş  în  

şedinţă  extraordinară,convocată prin Dispoziţia Primarului nr.182/12 mai  2014,ora  11,00 la 

Casa de cultură a oraşului Teiuş(sala de sedinte),şedinţă publică. 

                 Din totalul de 15 consilieri la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 13 consilieri 

Cristea,Crisan,Giurgiu,Gorban,Hălălai,Lazăr,Petruse,Rusu,Ungur,Oniţă,Man,Mateica,Popa 

lipsesc motivat 2 consilieri locali dl Milles,dl Boca. 

                 La şedinţă mai participă în calitate de invitaţi dna ec.Sârb din partea Primăriei oraşului 

Teiuş. 

                 Se propune preşedinte de şedinţă în ordine alfabetică dl consilier Onita Horatiu Ioan se 

supune la vot preşedintele de şedinţă se votează cu unanimitate,dl cons.Onita fară drept de vot. 

                  Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă ordinea de zi. 

                  1.Proiect de hotarare privind aprobarea programul manifestărilor serbărilor 

:INTOARCEREA LA RADACINI  in satele Beldiu,Căpud si Petelca 

                 -iniţiatori consilieri locali Crisan Cornel,Cristea Adriana,Giurgiu Sirb Stefan 

Cosmin,Gorban Dan,Man Horea,Mateica Iacob Dorin,Milles Teodor,Onita Horatiu Ioan 

                 a)raportul compartimentului de specialitate 

                Dl primar solicita completarea ordinei de zi cu Proiectul de hotarare privind aprobarea 

completării inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al oraşului Teiuş 

                Dl primar supune la vot ordinea de zi cu completarile facute se voteaza cu unanimitate. 

                 Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

                 Dna cons.ec.Cristea- prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind  

aprobarea programul manifestărilor serbărilor :INTOARCEREA LA RADACINI  in satele 

Beldiu,Căpud si Petelca 

                Dna ec.Sarb-sef serviciu buget finante-prezinta raportul compartimentului de 

specialitate din cadrul Primariei orasului Teius. 

                Dl cons.ing.Lazar-programul zilelor orasului Teius cand se va stabili ? 

                Dna cons.ec.Cristea-va fi hotarare si buget separat.Este foarte bine sa se organizeze 

aceste sarbatori,dar sa nu amestecam campania  electorala cu serbarile.Ar trebui sa fie o regula 

de organizare a acestor serbari,in lunile iunie,iulie,august avand in vedere ca luna mai este si luna 

ploioasa,si atunci sa se pastreze de regula datele stabilite acum.De asemenea s-a plusat cate 5000 

lei la fiecare sarbatoare in fiecare sat.     

               Dl primar-aceste serbari la un interval scrut de timp sunt foarte greu de organizat.Eu 

propun sa organizam aceste serbari la o distanta de o luna de zile intre ele  pentru a ne putea 

ocupa de organizare.Sa stabilim la inceput de an aceste date de desfasurare a serbarilor. 

               Dl cons.prof.Rusu-in acest an in doua sate se organizeaza pentru prima data aceste 

serbari.Si eu sunt de acord sa se stabileasca programul manifestarilor la inceput de an.Problema 

ridicata cu campania electorala mi se pare deplasata.Eu am participat la Intalnirea ceferistilor din 

3 mai 2014 si dupa parerea mea aceasta a fost o reusita si cred ca nu trebuie neglijata aceasta zi a 

ceferistilor. 

                Dna cons.ec.Cristea-data de 3 mai nu are nici o semnificatie pentru ceferisti.Sa se 

organizeze in 16 februarie sau 23 aprilie aceasta intalnire a ceferistilor. 
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               Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor :INTOARCEREA LA RADACINI  in satele Beldiu,Căpud si Petelca 

este majoritatea consilierilor în funcţie. 

               Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

programul manifestărilor serbărilor :INTOARCEREA LA RADACINI  in satele Beldiu,Căpud si 

Petelca se votează cu 13 voturi pentru Crisan,Cristea,Giurgiu,Gorban, Halalai ,Lazar , 

Man,Mateica ,Petruse,Popa, Rusu, Oniţă , Ungur . 

               Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.43/2014. 

               Dl primar- prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind  aprobarea 

completării inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al oraşului Teiuş. 

               Dna secretar- prezinta raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primariei 

orasului Teius. 

               Dl primar-se modifica pozitia 164  din inventarul domeniului public in sensul ca 

drumul situat intre DN1 si Beldiu va fi trecut cu latimea de 6 m,nu 4 m cum apare acum .De 

asemenea se va abroga pozitia 56 care prevede in satul Beldiu o strada cu lungimea de 1,9 km si 

latimea de 6 m si se vor trece 4 pozitii noi respectiv strazile locale numerotate de la 1-4 in satul 

Beldiu fiecare cu lungimea corespunzatoare.     

                Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea completării 

inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al oraşului Teiuş este doua treimi din 

numarul consilierilor in functie. 

                 Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

completării inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al oraşului Teiuş se votează cu 

13 voturi pentru Crisan , Cristea,Giurgiu,Gorban, Halalai ,Lazar , Man,Mateica ,Petruse,Popa, 

Rusu, Oniţă , Ungur . 

               Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.44/2014. 

               Dna cons.ec.Cristea-cine este responsabil cu alimentarea cu apa in satul Capud?Aceasta 

persoana nu isi respecta atributiile,populatia din Capud nu are apa. 

                Dl viceprimar-responsabil cu apa in Capud este dl Mihaltan,dar aceasta persoana nu 

face ce vrea in sat,el este in contradictie cu multe persoane pe tema apei in Capud,datorita faptul 

ca s-a stabilit un program de furnizare a apei si acesta nu este respectat.El se duce si inchide apa 

in partea de sus a satului pentru a fi apa si in partea de jos a satului ,dar cei de sus se duc si o 

deschis din nou.Noi nu ne putem implica,datorita faptului ca oamenii din sat si-au stabilit un 

program de furnizare a apei. 

                 Dl cons.sing.Popa-daca ar fi consumata rational ar fi apa pentru tot satul. 

                 Dl cons.Man-sa se faca o adunare in sat cu toti oamenii si ei sa stabileasca un program 

de furnizare a apei.  

                 Dl primar-s-a facut adunarea si ei au stabilit programul,dar aceasta apa nu este 

contorizata  si nu o pltateste nimeni si din aceasta cauza nu este consumata rational. 

                 Dl cons.Mateica-daca se incepe sa se incaseze apa atunci se va rezolva problema.Cand 

se va plati apa atunci nu se va mai consuma fara rost.Daca se va introduce apa in Capud nu se 

vor racorda la retea.Marii consumatori ,cei care au animale sa se racordeze la retea obligatoriu 

cand se va introduce apa potabila in Capud. 

                  Dl viceprimar-o sa vedeti dvs cine se va racorda la reteaua de apa potabila in Capud? 

                  Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise. 

                  Drept pentru care s-a incheiat prezentul process verbal intr-un singur exemplar. 
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